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Radøy Kommune
Radoyvegen 1690
5936 Manger

Vedr. tilkomst til skogen ved Stolsneset - Forslag.

I mange år har det vert et ønske fra grunneiere om a fatatt ut skogen som står sør mot
Kolaseidet/ øst for Morkefjellet.
Denne skogen er for lengst hogstmoden og burde blitt utnyttet.

Ifolge skogsjef Andreas Granli er saken under behandling hos Fylkesmannen, eler egnet
veitrase skal planlegges og avklares.
Det har vert forskjellige planer med uttak av skogen i snart 15 år.
Dette arbeidet ser ut til asta i stampe, uten nevneverdig utvikling. Og som grunn og
skogeier er denne lange ventetiden frustrerende.a e

Ny skogsvei skal ifølge planen gå fra tusenårsstaden ved Solendfjellet og sørover mot
Kolaseidet. Veien blir antakelig på østsiden av fjellryggen.

Eg vil med dette lansere et nytt og etter min mening langt bedre og
kostnadsbesparende alternativ  :

-Det blir gjort unntak for abenytte traseen langs den gamle postveien fra Søre Li til
Kolåseidet.

-Etter at uttaket av skog er ferdig, skal postveien tilbakeføres til en slik stand at ferdsel også
kan bli mulig for bevegelseshemmede, feks gruset vei med bredde på LS meter.
(slik ny løype til Vardetangen i Austrheim er blitt tilrettelagt)

-Loypa langs den gamle postveien vil med dette bli mere attraktiv for mange turgåere.
-Grunneiere deler på utgiftene for å tilrettelegge slik tursti i fm. uttaket av skogen.

Den gamle postvegen er, slik eg har forstått det tilnærmet fredet.
Det er derfor et paradoks at denne fine turløypa ikke er bedre vedlikeholdt og oppgradert,
gjennom årene. Rotvelter over løypen har blitt liggende i flere år.
Eg vil tro at den gamle postveien hadde en vesen tlig bedre standard da den var i bruk som
postvei.

Eg håper at Radøy kommune vil vurdere dette forslaget, som vil fore til at vi endelig kan få
utnyttet denne skogressursen samt at vi får en ny attraktiv tursti på den grøne øya.

Eg ber om skriftlig svar på dette forslaget.

Med hilsen

T 6 Mae
15 august 2018.

Kopi: Skogbrukssjef Andreas Granli.
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Radøy Kommune
Radoyvegen 1690
5936 Manger

Vedr. tilkomst til sko en ved Stolsneset Forslag.

I mange år har det vert et ønske fra grunneiere om å få tatt ut skogen som står sør mot
Kolaseidet /  ost for Morkefjellet.
Denne skogen er for lengst hogstmoden og burde blitt utnyttet.

Ifølge skogsjef Andreas Granli er saken under behandling hos Fylkesmannen, eler egnet
veitrase skal planlegges og avklares.
Det har vert forskjellige planer med uttak av skogen i snart 15 år.
Dette arbeidet ser ut til å stå i stampe. uten nevneverdig utvikling. Og som grunn og
skogeier er denne lange ventetiden frustrerende.

Ny skogsvei skal ifølge planen gå fra tusenårsstaden ved Solendfjellet og sørover mol
Ko låseidet. Veien blir antakelig på østsiden av fjellry ggen.

Eg vil med dette lansere et nytt og etter min mening langt bedre og
kostnadsbesparende alternativ :

-Det blir gjort unntak for å benytte traseen langs den gamle postveien fra Søre Li til
Ko låse idet.

-Etter at uttaket av skog er ferdig, skal postveien tilbakeføres til en slik stand at ferdsel også
kan bli mulig for bevegelseshemmede, feks gruset vei med bredde pa l,5 meter.
(slik ny løype til Vardetangen i Austrheim er blitt tilrettelagt)

-Løypa langs den gamle postveien vil med dette bl i mere attraktiv for mange turgåere.
-Grunneiere deler pa utgiftene for atilrettelegge slik tursti i fm. uttaket av skogen.

Den gamle postvegen er, slik eg har forstått det tilnærmet fredet
Det er derfor et paradoks at denne fine turløypa ikke er bedre vedlikeholdt og oppgradert
gjennom årene. Rotvelter over løypen har blitt liggende i flere år,
Eg vil tro at den gamle postveien hadde en vesentlig bedre standard da den var i bruk som
postvei.

Eg håper at Radøy kommune vil vurdere dette forslaget, som vil føre til at vi endelig kan få
utnyttet denne skogressursen samt at vi får en ny attraktiv tursti på den grøne øya.

Eg ber om skriftlig svar pa dette forslaget.

Med hilsen

15 august 2018.

Kopi: Skogbrukssjef Andreas Granli.
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